

Bachmann, Günther, Dr.-Ing.

- Fellow bei Conservation International, Vorstand des Stiftungsverein Deutscher Nachhaltigkeitspreis, Beiratstätigkeiten, Beratungen.
- Texte und Reden zu Klimaschutz und Nachhaltigkeit
- 2001-20 Generalsekretär des Rates für Nachhaltige Entwicklung und Berater des Bundeskanzleramtes zu Fragen der Nachhaltigkeit; 1983-2001 Umweltbundesamt (Bodenschutz); 2014-2022 Honorarprofessor Leuphana Uni Lüneburg,
- Gründung von fachpolitischen und zivilgesellschaftlichen Umwelteinrichtungen, diverse Mitgliedschaften
- Studium der Landschaftsplanung, bodenwissenschaftliche Promotion, Kenntnisse in Nachhaltigkeitsstrategien, politischen Strukturen, Netzwerken
- Geboren 1955

Bachmann, Günther, Dr.-Ing.

- Fellow at Conservation International, board member of the German Sustainability Award Foundation, advisory board activities, consulting.
- Texts and speeches on climate protection and sustainability
- 2001-20 Secretary General of the German Sustainability Council, advising the Federal Chancellery in sustainable development; 1983-2001 Federal Environment Agency (soil protection); 2014-2022 Honorary Professor at Leuphana University Lüneburg,
- Founding of specialist political and civil society environmental organizations, various memberships
- Studied landscape planning, doctorate in soil science, knowledge of sustainability strategies, political structures, networks
- Born in 1955